
Referat fra bestyrelsesmøde den 15. juli 2022 
 
Dagsorden 
1: Problemer med støv og grus fra Kristofferskolen 
2: Nyt indkørsel forbudt-skilt  
3: Skraldespande 
4: Havedag 
 
Ad 1) 
Der er stadig problemer med støv og grus i området omkring p-pladsen på Kristofferskolen. Dette 
er blandt andet blevet påpeget i en mail-korrespondance med skolens ledelse. 
 
Skolen viser villighed til at finde en løsning på problemet, og de har ændret belægningen på p-
pladsen. Bestyrelsen kontakter igen skolen for blandt andet at få fejet området omkring p-pladsen. 
 
Ad 2) 
Vores indkørsel forbudt-skilt er forsvundet. Bestyrelsen har kontaktet den fælles 
grundejerforening for at få det erstattet. Denne henviser dog til, at vi selv skal betale et nyt skilt, 
hvilket bestyrelsen har besluttet, at vi nu gør. 
 
Ad 3) 
Bestyrelsen mener, at vi tilstrækkelig affaldskapacitet/-spande på nuværende tidspunkt, men 
opfordrer samtidig til, at alle er opmærksomme på om det også er tilfældet i dagligdagen. Vi 
evaluerer situationen på havedagen den 11. september.  
 
Kommunen er ikke afvisende overfor, at vi kan benytte affaldspladsen foran nummer 129/131 til 
vores skraldespande. Vi rykker igen kommunen for et endeligt svar.  
 
Vil bestyrelsen herefter tage en beslutning om, hvordan vi skal indrette de fremtidige affaldsøer i 
foreningen. 
 
Ad 4)  
Afholdes søndag den 11. september klokken 10. 
 
Den foreløbige arbejdsplan ser således ud: 

• Blomster-projektet ved enden af B-rækken trænger til livgivende førstehjælp. 

• Fjerne blade mv. fra græsplænen ved skovbæltet. 

• Beskæring af træer. 

• Klippe hæk ved affaldsstationen. 

• Maling af borde/bænke. 

• Plantning af tulipanløg 

• Vild med vilje-bed 
 
Nyt møde: 29. november klokken 19.30. 
 


